
2018D22578 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Binnenlandse Zaken heeft een aantal vragen 
voorgelegd aan de Minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksre-
laties over de Wijziging van de begrotingsstaat van het Ministerie van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties (VII) voor het jaar 2018 
(Incidentele suppletoire begroting inzake Klimaat enveloppe regeer-
akkoord) (Kamerstuk 34 902, nr. 1). 

De voorzitter van de commissie,
Ziengs 

De waarnemend griffier van de commissie,
Hendrickx 
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Nr. Vraag 
1 Waarom is deze begroting ingediend als suppletoire begroting en 

niet meegenomen bij de voorjaarsnota? 
2 Wordt er in de toewijzing van de Klimaatenveloppe nog gekeken 

naar opslag van duurzame energie? Klopt het dat kleinschalige 
opslag van duurzame energie de «missing link» in de verduurza-
mingsopgave is, met name in de drieslag: besparen, opwekken, 
opslaan? 

3 Is een incidentele toevoeging aan de begroting voldoende om het 
project te financieren? Hoe wordt het project in volgende jaren 
gefinancierd? 

4 Wordt bij het programma voor schaalvergroting verduurzaming 
basisscholen gelijk ook aandacht besteed aan een gezond 
binnenklimaat van scholen? 

5 Hoeveel woningen worden er binnen de eerste proeftuinen 
aardgasvrij gemaakt? 

6 Hoe wordt de € 90 mln. voor het programma aardgasvrije wijken 
precies besteed? Wordt het geld besteed aan zaken als het direct 
plaatsen van isolatie of wordt het vooral aan proceskosten of 
leningen besteed? 

7 Op basis van welke criteria worden de gemeenten voor het 
programma aardgasvrije wijken geselecteerd? 

8 Hoeveel huizen kunnen naar schatting aardgasvrij worden gemaakt 
met de beschikbare middelen? 

9 Waarom wordt het bedrag voor gasvrije wijken direct naar 
gemeenten overgemaakt? 

10 Naar welke gemeenten wordt het bedrag voor gasvrije wijken 
overgemaakt? Hoeveel gemeenten zijn dat in totaal? 

11 Kan het stimuleren van gasvrije wijken niet met toezicht vanuit het 
Rijk gebeuren? Wat is de regie die het Rijk er op houdt? 

12 Welke selectiecriteria worden gebruikt om de wijken die meedoen 
in het project aan te wijzen? 

13 Kan een uitputtende lijst gegeven worden van wijken die in 
aanmerking komen en die in 2018 zijn gestart met de uitvoering? 

14 Wordt de € 85 mln. geoormerkt meegegeven aan de gemeenten of 
hebben zij beleidsvrijheid? 

15 Hoe wordt geëvalueerd of de gelden effectief en efficiënt besteed 
zijn? 

16 Wordt er gekeken naar diversiteit tussen de wijken om zo een 
landelijk beeld te creëren? 

17 Op welke wijze wordt de bij de proeftuinen opgedane kennis en 
ervaring uitgewisseld met andere gemeenten? 

18 Komt de opgebouwde expertise ten goede aan de deelnemende 
bedrijven of ook aan de betrokken overheden? Hoe wordt 
gegarandeerd dat de opgedane kennis goed wordt geborgd bij de 
betrokken overheden? 

19 Kunt u aangeven hoe uit deze pilotprojecten voor aardgasvrije 
wijken ook lering getrokken voor soortgelijke projecten in de 
toekomst? 

20 Hoe wordt er gezorgd dat de opgedane kennis zo volledig mogelijk 
doorgegeven wordt aan gemeenten en wijken in de hierop 
volgende jaren? 

21 Kan het gebruik van thermische energie uit oppervlaktewater en 
afvalwater gestimuleerd worden vanuit dit budget zodat daarmee 
een bijdrage geleverd kan worden aan aardgasvrije wijken? Zo 
nee, waarom niet? 

22 Worden er ook middelen ingezet voor innovatieve wijzen van 
energiebesparing in de gebouwde omgeving? Zo ja, op welke 
wijze? Zo nee, waarom? 
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Nr. Vraag 
23 Worden er ook middelen vrijgemaakt om ervaring op te doen met 

gebouwgebonden financiering? 
24 Kunt u nader uiteenzetten hoe de € 5 mln. voor de opzet en 

uitvoering van het programma aardgasvrije wijken exact wordt 
besteed? Is dit een eenmalige bijdrage aan de organisatiekosten of 
zal hier jaarlijks geld naartoe gaan?
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